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Letošnje poročanje bo nekoliko okrnjeno zaradi nepredvidene okvare računalnika na poti. Po kongresu
bom pripravil nove članke o dogajanju in zanimivostih. 

Kongres je fantastično organiziran. Danes je prvi dan uradnega dela. Po otvoritvenih ceremonijah je bilo
na vrsti podeljevanje nagrad. Za Slovenijo so jih prejeli:  
1. Dr. Klemen Šivic kot zmagovalec 15. Svetovnega pokala (vsi izražajo presenečenje!!!). 
Kot kaže se število mednarodnih naslovov drastično zmanjšuje. Nemčija je npr. prejela le 11 medalj. 

2. Naslov velemojstrice dopisnega šaha je osvojila Anica Horvat. 

3. Naslov IM Branko Kosič 
4. Naslov IM Darko Babič. 

Milan Horvat je prejel priznanje za odličen rezultat na nemškem turnirju, Marjan Veček pa za rezultat na
ekipnem medconskem turnirju. 

Iskrene čestitke vsem!!! 

Aha, pa še to. Srebrna olimpijska medalja je za Slovenijo končno dejstvo.
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Začetek popoldneva je v znamenju volitev. Vsi predlagani kandidati so bili izvoljeni. Novi/stari turnirski
direktor je postal Frank Geider iz Francije. 

Finančno stanje ICCF je kljub povečanim stroškom v zadnjem obdobju, deficitu v letu 2014 in nižanju
stroškov strežnika, še vedno odlično. Funkcionarji ICCF zaenkrat ne bodo prejemali višjih (realnih)
nadomestil. Predlog odložen na naslednje leto. Poslušali smo poročilo (Ian Phoeb¥) o sistemu Direct
Entr¥, ki zdaj obsega v povprečju že skoraj 7 prijav dnevno. Potem pa še poročilo direktorja za
marketing. Vse to je bilo že objavljeno v kongresnih dokumentih. 

Te finančne zadeve se tako vlečejo kot da nas ne bi čakalo okrog 50 predlogov, kjer bo treba razpravljati
in seveda glasovati. 

Še nekaj o socialnem dogajanju. Sinoči je bil spoznavni večer v nočnem lokalu s precej pijače. Nocoj pa
bo otvoritveni banket, še prej pa me čaka fotografiranje svetovnih prvakov. Tukaj smo samo trije in bomo
zlahka šli na isto fotografijo. ☺
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Počasi začenjamo drugi dan kongresa. Časovno smo eno uro za vami, tako da ni ravno pozno. Čaka
nas delo do 20. ure, saj bo zvečer še mini konges evropske cone. 

Predlogi komisarja za naslove so bili predani v nadaljnjo rezpravo in ponovno obravnavo naslednje leto.
Zdaj pa ženski naslovi. Sprejet je bil kompromisni predlog, po katerem se uvedeta dva nova naslova v
moški konkurenci (enake norme kot za ženske naslove), s tem da ženski naslovi ostanejo naslednjih 5
let (obrazložitev). V tem času bo dovolj prostora za dokončno odločitev, kaj se bo z ženskimi naslovi
dokončno zgodilo. Diplome za moške naslove bodo v elektronski verziji. Slovenija je pri tem predlogu
glasovala proti. 

Sprejet je bil predlog o avtomatskem priznavanju mednarodnih naslovov brez dosedanjih obveznih vlog
nacionalnih organizacij. To ne velja za naslove IA. 

Poslušali smo poročilo o razvoju spletnega strežnika v zadnjem obdobju in o planiranih nadgradnjah v
naslednjem obdobju. Veliko je teh nagradenj, gre pa za manjše stvari, ki bodo izboljšale uporabniško
izkušnjo ali pa podprle nekatere posebnosti. Preveč za naštevanje na tem mestu. Potrjen je bil
predračun za naslednje obdobje (20-30 K€). 

Sprejeta je bila opcija razvoja funkcionalnosti za preprečitev sklenitve remija pred določeno potezo
(pravilo Sofija). Slovenija je glasovala proti.
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Začenjamo današnji popoldanski del. Poročilo turnirskega direktorja Franka Geiderja. Predlagani turnirji
nacionalnih zvez so bili potrjeni. Zavrnjena je bila ideja o zamenjavi promocijskih dvobojev s troboji. 

Poslušali smo poročila o turnirjih v šahu 960 in ostalih turnirjev izven klasičnega  tekmovalnega
programa. 

Izvolili smo novega komisarja za pravila. To je postal Američan Dennis Doren, ki je mimogrede tudi
organizator  prijateljskega dvoboja s Slovenijo. 

Turnirske ure nismo izglasovali. Dan viška ob vsaki potezi torej ostaja. Sam sem glede na mnenje
večine slovenskih igralcev, moral glasovati ZA, čeprav sem osebno proti taki odločitvi. Ron Langeveld je
v svojem intervjuju na strani ICCF marsikomu odprl oči ... 

Večer nadaljujemo s kongresom evropske cone. Jeseni bodo volitve novega direktorja (če je kdo iz
Slovenije zainteresiran ...). Finančno poročilo je tradicionalno pretirano odlično. Redni prihodki in skoraj
nič stroškov ... 
Razpisan bo dvoboj med Češko in ostalo Evropo.

============================================================================
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Pred nami je še tretji in zadnji delovni dan letošnjega kongresa. Hm, ugotovil sem, da je mogoče solidno
poročati s kongresa tudi le z uporabo pametnega telefona. Spomnim se leta 2006, ko smo po celem
Dresdenu iskali internetni priključek ... ☺ 

Razprava o tako imenovanih 'izoliranih igralcih'. To so igralci iz držav, ki niso članice ICCF. Odslej bodo
imeli ob zastavi države posebno oznako, lahko pa bodo sodelovali tudi na ekipnih tekmovanjih. Ni pa bil
sprejet predlog o posebnem statusu nerazvrščenih igralcev. To so na primer tisti, ki pridejo v spor s
svojo nacinalno zvezo. Po statutu so nacionalne zveze konstitutivni členi mednarodne organizacije. 

Veliko smo razpravljali o predlogih sprememb v zvezi z letnim dopustom. Na koncu do glasovanja ni
prišlo. Razpravljali pa nismo o ukinitvi možnosti razmišljanja 40+ dni. Ustanovljena bo delovna skupina,
ki bo pripravila celovite predloge v zvezi z igralnim časom. 

Predloge za vsakoletni kongres je potrebno podati že nekaj mesecev pred kongresom, sicer se na
kongresu ne obravnavajo. Dead line za naslednje leto bo nekje v začetku maja. 

Predlog Leonarda Ljubičiča glede soglasij o uvrstitvi v startno listo je bil zavrnjen. 

Predlog o neomejenih zamenjavah v ekipnih tekmovanjih preden je povlečena poteza je bil sprejet.
Odstop, preden je igralec povlekel potezo na bi bil obravnavan kot sprejemljiv. Slični predlog za
individualne turnirje je bil zavrnjen. 

Predlog o črtanju igralca s turnirja po dveh izgubljenih partijah je bil zavrnjen z veliko večino. Sprejet je
bil tudi predlog, da na turnirju ni zmagovalca, če nihče nima več kot 50%. Velja za promocijske in
večstopenjske turnirje. 

Zmeda okrog pogojnih potez bo zdaj menda odpravljena. Sprejeli smo dikcijo, da je uporaba pogojnih
potez opcijska. Sprejeli ali zavrnili smo nekaj kozmetičnih popravkov v igralnih pravilih, ki jih je
predlagala zveza Švedske.
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Začenjamo še zadnji del kongresa. Potrdili smo sistematično revizijo in popravke sodniškega priročnika.
Glavni avtor je Američan Dennis Doren. Nova zahteva je, da bodo morali kandidati za sodnike opraviti
posebno on-line testiranje. Promocijski in turnirji znotraj cone bodo upoštevani v kvoto za dosego naziva
IA. 

Sprejet je predlog o ustanovitvi skupine močnih igralcev za ocenjevanje nedokončanih partij. Podan je bil
predlog, da bi lahko sodnik v imenu igralca, ki ni več sposoben igrati (smrt ...) reklamiral tudi zmago,
doslej je lahko največ remi. Zaradi proceduralnih zapletov je bil zavrnjen. 

Rating poročilo je delovalo nekoliko smešno. Avstralec je kao zlorabil formulo ... Po mojem je nekaj
narobe s formulo, ne z Avstralcem ☺. Nekaj mini sprememb bo na to temo v formuli. Predlaga se
investicija v razvoj statistične metode za izračun ratinga. 

V sklopu letošnjih predlogov je tudi ukinitev cone 4 (Afrika/Azija) in priključitev te cone k coni 3 (Severna
Amerika + Pacifik). Zadeva že na prvi pogled deluje precej politično in verjetno zato ni bila sprejeta. Je
pa res, da je na tem območju ogromno rezerve, saj imamo samo 4 aktivne članice. 
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Po programu smo morali poslušati še poročila direktorjev posameznih con, čeprav bi po urniku morali že
končati. Po mojem nihče več ni pozorno poslušal ... :( 

Predlog o razvoju on-line glasovanja pred kongresom je bil sprejet. Primerno bo predvsem za
nacionalne zveze, ki niso fizično prisotne na kongresu. 

Skrajšano je obdobje potrebnega dela v ICCF za življenjska priznanja.  

Kongres se končuje. Niti besede pa nismo rekli o največjem problemu današnjega dopisnega šaha. To
je seveda problem enormnega števila remijev. Pismo Arna Nickela ni bilo niti omenjeno. :( Saj ne, da se
z idejo strinjam, razpravo v pravo smer bi pa vseeno vzpodbudila. 

Kozmetičnih popravkov pravilnikov ne več potrebno potrjevati na kongresu. Mora jih pa potrditi izvršilni
organ ICCF. Delovne komisije ICCF so bile deležne ažuriranja. 

Gostitelj kongresa 2016 bo Nemčija z mestom Bremen v mesecu avgustu.
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